
V Brně dne 3. 10. 2008 

Zápis 
z 9. jednání Školské rady ZŠ Brno, Pavlovská 16, 623 00 konaného dne 2. 10. 2008 od 18:00 h. na ZŠ Brno, 

Pavlovská 16 
                                                                                                                                                                                          _ 
 
Přítomni:   Mgr. Libuše Remsová, Mgr. Lumír Sedláček, Jiří Zorník, Mgr. Václav Božek CSc., Petra 

Zmeková, Bohuslav Bernard 
Omluveni:  Petr Zbytek, Ing. Hana Vašátková, Mgr. Eva Orlovská 
 
Hosté:  RNDr. Miroslav Klíč – ředitel ZŠ Brno, Pavlovská 16  
 Oldřich Beníček – ekonom ZŠ Brno, Pavlovská 16 
 
Jednání zahájil a dále řídil  předseda  ŠR Bohuslav Bernard 
 
Program: 
 
1. Schválení zápisu ze školské rady konané 16. 9. 2008 
2. Projednání Návrhu rozpočtu na rok 2009 
3. Různé 
 
Hlasování o programu:  schváleno jednomyslně (přítomno 6) 
 
k bodu 1/  
 
Hlasování:  schváleno jednomyslně (přítomno 6) 
 
k bodu 2/  
 

• K problematice promluvil ekonom ZŠ Brno, Pavlovská 16, Oldřich Beníček: 
              Při sestavování návrhu finančního plánu 2009 se vychází z předpokládaného plnění za rok 2008 a aktuálních      
              potřeb školy na rok 2009. Dále se zohledňuje předpokládané navýšení cen (energie, služby, materiál). 

• Starosta po jednáních na  radnici konstatoval, že bude reálné získat spíše 800.000,- CZK z rozpočtu MČ na 
rekonstrukci podlahy školní kuchyně v roce 2009 a proto prioritou při zvažování Návrhu rozpočtu na rok 
2009 ZŠ Pavlovská 16 je potřeba co největší částku vyčlenit na uvedenou rekonstrukci podlahy. 

 
 
Vzato na vědomí  (přítomno 6) 
 
k bodu 3/ 
 

• Zpracovat rozsah prací v souvislosti s rekonstrukcí pdlahy školní kuchyně v návaznosti na zprávu  hygieny. 
• Nutnost věnovat pozornost přípravě výběrového řízení na rekonstrukci podlahy školní kuchyně. 
• Ředitel informoval o výpovědi  Hudební škole Jana Winklera.  O dalším postupu možné realizace MŠ 

v rámci ZŠ Pavlovská 16 ve školním roce 2009/2010 bude intenzivně jednat ředitel se starostou. 
 
 
 

Vzato na vědomí  (přítomno 6) 
 
 

Jednání bylo ukončeno v 18.55 hodin. 
 
Zapsal: Bohuslav Bernard 

Bohuslav Bernard 
                         předseda ŠR 


